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dotyczy: chwastów wyrastających z miejskich chodników i ulic 

 

Ostatnio pogoda sprzyja rozwojowi roślinności. Nie zawsze rośnie ona tam gdzie byśmy chcieli. 

Coraz częściej wyrasta z chodników – między płytkami i czy na jezdni. Ma to miejsce w centrum 

miasta np. przy hotelu bazar i na osiedlach peryferyjnych. Niestety nie chodzi tylko o walory 

estetyczne. Roślinność wyrastająca  między płytkami czy pozbrukiem  po pewnym czasie rozsadza 

je niszcząc całe chodniki. Bez właściwej reakcji za chwilę będziemy musieli wydać duże pieniądze 

na ich naprawę. 

Proszę Pana Prezydenta o zajęcie się tą sprawą. 


